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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy a tucatnyi 
csongrádi település lakói végre egészséges, a határértéket meg sem közelítő 
arzénkoncentrációjú ivóvizet fogyaszthassanak?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!

 

Mint ismert, Magyarországon még mindig vannak olyan települések, ahol kimondottan magas az
ivóvíz arzénkoncentrációja – a Nemzeti Népegészségügyi és Gyógyszerészeti Központ vizsgálatai
szerint a probléma kifejezetten Csongrád-Csanád megyét érinti,  egyes településeken, így Makón
határérték  feletti  a  koncentráció.  Mindez  azért  sajnálatos  Makó  esetében,  mert  még  2015-ben
javarészt EU-s forrásból finanszírozott ivóvízminőség-javító program kezdődött meg, azonban az
Önkormányzat tájékoztatása szerint a létesítmények az Alföldvíz Zrt.-nek történő átadása még várat
magára, információk szerint ehhez előbb állami támogatás szükséges, hogy a projekt befejeződjön.
Éppen  ezért  lakói  megkeresésére,  kérem,  a  fenti  problémával  kapcsolatban  a  következőkben
tájékoztasson:

 

• Ismereteik alapján mikorra fejeződhet be Makó ivóvízminőségjavító programja?
• Fenti program finanszírozását támogatjae a kormány? Amennyiben igen, mekkora 

összeggel, amennyiben nem, miért nem?
• Milyen ivóvíz, illetve közműfejlesztési program zajlik jelenleg Csongrád-Csanád 

megyében, a közeljövőben várható-e bármiféle fejlesztés a hálózatokban?
• Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy a tucatnyi csongrádi település lakói végre 

egészséges, a határértéket meg sem közelítő arzénkoncentrációjú ivóvizet 
fogyaszthassanak? 

 

Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1) 



bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy

„Az állami szervek kötelesek a képviselőket megbízatásuk ellátásában támogatni, és részükre a 
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”

 

Mergtisztelő válaszát megköszönöm!

 

Budapest, 2024. május 23.

 

                        Dr. Oláh Lajos
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